



The 2017 Great Ocean Road Running Festival will be held in Apollo Bay and Lorne on the weekend of May 20-21, 2017.
2017 Great Ocean Road Running Festival 将于 5 月 20 及 21 日在 Apollo Bay 及 Lorne 举行。

Victoria's iconic Great Ocean Road is renowned throughout the world for its beauty and panoramic views of the Southern Ocean. The start line in Lorne is 2 hours out of Melbourne, Australia and is home to one of the world's most visually spectacular running events, The Great Ocean Road Running Festival. The famous seaside location will attract participants of all ages and abilities from around the world to participate. Australia's most stunning Marathon includes seven events across the weekend including an Ultra Marathon, Marathon, Half Marathon, 14km and 6km run, 1.5km Kids Gallop and the Great Ocean Road Walk.

世界有名的维多利亚省 Great Ocean Road 是拥有着美丽南大洋全景色的地方。The Great Ocean Road Running Festival 的起点 Lorne 距离墨尔本两小时车程，是世界上其中景色最壮观的比赛地点。在这美丽的海边跑步，定必吸引世界各地任何年龄界别人仕参与其中。澳大利亚最令人惊喜的七项马拉松赛事将在周末举行，包括超级马拉松、马拉松、半马拉松、14 公里赛及 6 公里赛、还有 1.5 公里小童赛及 the Great Ocean Road 步行赛。

Saturday 20th May – Apollo Bay

星期六 5 月 20 日 – Apollo Bay

10:30am – Great Ocean Road Real Estate 1.5km Kids Gallop

10:30am – Great Ocean Road Real Estate 1.5 公里小童赛

11:30am – Mizuno 6km

11:30am – Mizuno 6 公里

1:00pm – Geelong Advertiser 14km

1:00pm – Geelong Advertiser 14 公里

Sunday 21st May – Lorne – Kennett River – Apollo Bay

星期日 5 月 21 日 – Lorne – Kennett River – Apollo Bay

8:00am - Ultra Marathon (60km)

8:00am - 超级马拉松 (60 公里)

8:00am - Marathon (44km)

8:00am - 超级马拉松 (44 公里)

8:00am - Half Marathon (23km)

8:00am - 半马拉松 (23 公里)

8:30am - Great Ocean Road Walk (5km, 10km or 15km)

8:30am - Great Ocean Road 步行赛 (5 公里, 10 公里 or 15 公里)



Getting There! 如何前往!

From Melbourne's Tullamarine Airport:

由墨尔本 Tullamarine 机场出发:

- Rent a car from Budget / Avis / Hertz or Europe Car.
- 向 Budget / Avis / Hertz 或 Europe Car 租车

(Estimated travel time to Lorne from Tullamarine – 2hrs / Lorne from Avalon 1hr 20mins)

(估计由 Tullamarine 出发到 Lorne 大约需要 2 小时/ 由 Avalon 出发到 Lorne 大约需要 1 小时 20 分)

Race Day Buses 比赛日的穿梭巴士

Shuttle bus services will run from Apollo Bay to Lorne to get Ultra, Marathon and Half Marathon runners to and from the start / finish lines on Sunday 21st May. .

Return buses will travel from Apollo Bay along the Great Ocean Road making regular stops through to Lorne after the event. There is a \$10 charge to use the bus service.

穿梭巴士在 5 月 21 日星期日将由 Apollo Bay 出发到 Lorne，沿途接载超级马拉松、马拉松及半马拉松的参赛者来回起点及终点。

回程巴士将在比赛完成后由 Apollo Bay 出发到 Lorne，在 Great Ocean Road 沿途设置的巴士站接载参赛者。每位收取\$10 费用。

Registrations 报名

Registrations are now open. [Click here to register.](#)

Once you have registered, you will receive a confirmation email.

Upon arriving along the Great Ocean Road, you will be required to collect your Race Pack from the [Race Week Office](#) in either Apollo Bay or Lorne.

现在已公开接受报名。[报名请按此处](#)

成功登记后，你将会收到确认电邮。

当你到达 the Great Ocean Road，你需要到在 Apollo Bay 或 Lorne 的赛事办公室领取跑手包。

Accommodation 住宿安排

If you're looking for accommodation please call [Travelling Fit](#) for full packages.

如果你在搜寻住宿安排，可以联络 Travelling Fit 为你寻找最合适的套票。

PHONE FROM AUSTRALIA 由澳洲致电查询
1300 728 296

PHONE FROM OVERSEAS 由澳洲以外致电查询
+61 2 4385 2455

EMAIL 电邮

sales@travellingfit.com

What's On? 最新消息

- FREE Kite Festival in both Apollo Bay and Lorne
- FREE Wellness and Yoga classes in Apollo Bay and Lorne brought to you by Power Living Yoga
- FREE films at the Lorne Theatre
- FREE Live Music at the Lorne Hotel featuring The Pierce Brothers
- 免费参与在 Apollo Bay 及 Lorne 举办的风筝节
- 免费参与由 Power Living Yoga 在 Apollo Bay 及 Lorne 举办的体能及瑜珈班
- 免费在 Lorne Theatre 观赏电影
- 免费欣赏 The Pierce Brothers 在 Lorne Hotel 的现场表演

Contact Us 联络我们

For more information please visit our website, greatoceanroadrunfest.com.au

Email: info@greatoceanroadrunfest.com.au

更多信息请浏览以下网址: greatoceanroadrunfest.com.au

电邮: info@greatoceanroadrunfest.com.au

Sponsors 赞助客户

